
Referat 

Styremøte 9 2023 

Når: 07.11.23, kl.1900 
Hvor: Skjelbreia 

Møteleder:  

Referent:  

Til stede: Linn, Terje, Fanny, Torbjørg, Johanne, Karsten, Elvira Marie (vara), Chris, 
Synne (via TEAMS!) 

Meldt forfall: Tonje, Siri (vara),  

Saksliste 

Sak Diskusjon og konklusjon Ansv.	

70.23 
Halvårsmøtet  
- Kort gjennomgang av plan, revisor og valkomteen i forkant av 
halvårsmøtet. 
 

	

71.23 
Budsjett for 2024  
- Fastsettes mer eller mindre som i fjor 	

72.23 
Valg av valgkomtè  
- Linn forhører seg med medlemmer om de vil stille 	

73.23 
Kløvmerket  
-Det foreslås å endre (senke) kriteriene for ulike kløvmerkene. 
Dette først og fremst for å fremme økt aktivitet. Kløvmerkene er 
motivasjon for mange til å komme seg ut. 
- Nytt forslag til vekt er: bronse 10%, sølv 15%, gull 20%. 
Distansene opprettholdes.  
- Det foreslås også at alder for å ta merket oppjusteres fra 18 til 24 
måneder på bronse, 24 måneder for sølv og 36 måneder for gull. 
Styret støtter forslagene.  
 

	

74.23 
Årshjul  
- Det foreslås å utarbeide et årshjul hvor faste aktivitetet (møter, 
dugnad, åpen dag, løp etc) legges inn slik at medlemmene kan se 
dette i god tid. Årshjulet vil bli lagt ut i etterkant av årsmøtet. 
  

	

75.23 
Dugnad, løp og andre arrangementer  
- Forslag om forpliktende oppmøte for aktive medlemmer i 
treningsgruppene. Styret ønsker ikke dette per nå, men heller se an 
effekten av fastsatte datoer i årshjulet.  

	



76.23 
Status for søknad til stiftelsen 
- Frist i slutten av november 
- Linn jobber med utkast ift forslagene som kom inn fra forrige 
møte.  

	

77.23 
Status kontrakten med bymiljøetaten  
- Terje var tilstede på TEAMS møte med BYM. Gjensidig ønske om 
at OMTK fortsetter som leietaker.  
- Det er ikke interessant for klubben å gå inn på ny kontrakt med 
BYM før det er avklart hva som skal skje med boligen mtp 
oppgradering og hva BYM og OMTK forplikter seg til fremover.  
- Linn kontakter BYM for nytt møte med befaring 

	

78.23 
Eventuelt: 
- Gjenvalg til styreverv: Det gjennomgås hvem i det nåværende 
styret som ønker å fortsette.  
- Sparbankstiftelsen : Avslag på støtte til klær for juniorgruppa. 
- Skullerud arena: Avslag ift bruk av anlegget til snørekjøring 
- Støtte til andre grener enn slede: Legges inn som forslag i 
budsjettet 
 

	

 
Neste styremøte: 5/12 kl 19 
 
 
 


